
Retsudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 15. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 920
Kan ministeren, i lyset af det besluttede monopolbrud, oplyse, hvorfor der på
ca. 7 måneder alene er sendt 3 sager til andre advokater end Kammeradvo-
katen, som i samme periode modtog omkring 2.200 sager fra staten, hvilket
bl.a. fremgår af Politikens artikel ”Mærkesag for 3 år siden: Venstre har stadig
ikke leveret brud på monopol” fra den 17. august 2016?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christina Egelund (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christina.Egelund@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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